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Subject: FW: Gevolgen voor keuringen ten gevolgen van het Corona virus
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Hoi 5.1.2e

Ik heh telefonisch contact gehad me:[TENBeide kermisboden staan er positief in. Ze willen er met z n allen de schouders onder zetten om de schade (binnen de grenzen

van de mogelijkheden) zo veel mogelijk te beperken.
BOVAK geeft aan dat de reden waarom keuringen mogelijk niet worden uitgevoerd te maken kan hebben met de kosten die

gemaakt moeten worden en die pas op later termijn terug kunnen verdiend.

Er worden geen nieuwe evenementen meer ingepland voor september. En ze hopen dat er rond Pinksteren weer kermissen (etc.
) gedraaid kunnen worden.

De mogelijkheden die er zijn (opstellen attracties voor keuringen op elkaars terrein) zullen benut en door de kermisbonden

aangemoedigd worden.

Ik heb uitdrukkelijk géén toezeggingen gedaan over het gebruik maken van de 4 maanden termijn. VWS heeft begrip voor de

situatie, maar laat de ondernemers eerst zelf proberen te regelen dat het goed komt. Dit is voor ons allen een nieuwe situatie

waar we het beste van moeten gaan maken.

BOVAK heeft geen bezwaar tegen een overleg via ZOOM of andere manier. Bijkomend voordeel is dat dit het aantal deelnemers

beperkt. Dat praat toch makkelijker.
Van NKB hoor ik morgen of ZOOM oid een optie is.

Al met al positieve gesprekken onder moeilijke omstandigheden.

Groetjes

5.1.2e
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